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Referat af generalforsamling den 27. september 2023 
 
Dagsorden  
1) Valg af dirigent og referent 
2) Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
3) Forelæggelse af årsrapport (inkl. revideret regnskab) for det forløbne år til godkendelse 
4) Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til godkendelse 
5) Fastsættelse af kontingent 
6) Behandling af indkomne forslag 
7) Valg af Kasserer 
8) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 
9) Valg af to suppleanter til bestyrelsen 
10) Eventuelt 
 
 
1. Valg af dirigent og referent 

Mads Holmgaard vælges til dirigent og referent  

 
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

 
Bestyrelsens beretning kan læses separat i selvstændigt dokument.  
 

3. Forelæggelse af årsrapport (inkl. revideret regnskab) for det forløbne år til 
godkendelse 
Regnskabet gennemgås af formanden. 
Der stilles spørgsmål til forslag fra sidste års regnskab, hvor der blev fremlagt forslag om at 
sætte en del af overskud til side til dårlige tider. 
Svaret er at der har der også været gjort det seneste år, hvorfor der også er en betydelig 
egenkapital i foreningen, noget af denne er i det kommende år afsat til lønomkostninger til 
vores fuldtidsmedarbejder. 
 
Kommentar til tille trolle er afsat til -500 for året. Forårsaget af at kontingent har måtte 
tilbagebetales. 
 
Godkendt  

 

4. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til godkendelse. 
Forslag til 23/24 budgettet fremlægges af formand. 
 
Spørgsmål: 
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Der stiles spørgsmål til budgetterede sponsorater?  
Årsagen til at det ser konservativt ud, er at der ligger en stor del af årets sponsorater i 
påskecup regi. 
 
Der er en lille stigning i kontingent på budgettet. Er det beregnet ud fra pkt. 5 
Det bekræftes at det er tilfældet. 
 
Det foreslås at man synliggør at indtægter fra fyrværkerisalg og j-dag. Og hvad denne indtægt 
øremærkes til. 
 
Godkendt 

 

5. Fastsættelse af kontingent. 
Det foreslås en kontingentstigning på 35kr i kvartalet.  

 
Det blev vedtaget. 

 
6. Behandling af indkommende forslag 

Der er ingen indkommende forslag 
 

7. Valg af kasser 
Kim har valgt igen at stille op som kasser. 
Han er valgt ind. 

 

8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 
2 opstiller til bestyrelsen. 
Charlotte (Mor til Louise på U15 og Mille på U13) 
Jette (Mor til Niels og Laurids på U13) 
 
Jon stiller igen op. 
 
Tillykke til de to nye bestyrelsesmedlemmer og til Jon. 

 

9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 
Palle stiller op. 

 
Palle er valgt ind. 

 

10. Eventuelt  
Frivillige fest blev ikke kommunikeret godt nok ud. 
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Det gjorde at der ikke deltog nogen fra HHK. 
 
Klubben har 40års jubilæum i år. 
Det er noteret. Og medtages til næste bestyrelsesmøde. 
 

 


